

檔 號：
保存年限：

南臺科技大學 函

機關地址：台南市永康區南臺街一號
承辦人：陳澄河
電話：(06)2533131#3728
傳真：06-2425741
電子信箱：chchen@mail.stust.edu.tw

受文者：國立臺北教育大學

發文日期：中華民國103年5月22日
發文字號：南科大化字第1030006607號
速別：普通件
密等及解密條件或保密期限：
附件：如文 (103066071_0006607A00_ATTCH1.DOC)

主旨：本校化學工程與材料工程系舉辦2014年國際奈米科學與技術研討會(2014 International Symposium on Nano Science and Technology; 2014 ISNST, 12th ISNST)，即日起開放投稿，敬請 公告周知並鼓勵 貴校師生踴躍投稿。

說明：

- 一、本校化學工程與材料工程系將於2014年10月17、18日（星期五、六）舉辦2014年國際奈米科學與技術研討會(2014 International Symposium on Nano Science and Technology; 2014 ISNST, 12th ISNST)，即日起開放投稿，投稿論文領域除奈米科技相關研究主題外，也歡迎有機或無機材料相關領域的論文賜稿。會議地點：本校E棟13樓國際會議廳。
- 二、摘要收件截止日為8月31日，一頁或兩頁摘要皆可，摘要格式與相關詳細訊息請參閱網址：<http://chem.stust.edu.tw/en/node/2014ISNST>。
- 三、附件為「2014 ISNST Call for papers」，請參閱。

本件擬刊登於本組網頁之「校外徵稿」項下，並彙整後e送全校教職員生公告週知。

正本：公私立大專校院

副本：本校化工與材料系

出版組 張溶玲 0523
約用行政組員 1651

出版組 呂錦玲 0523
組長 1818

代為決行

國立臺北教育大學103.05.22



1030014285

Call for papers!



2014 International Symposium on Nano Science and Technology (2014 ISNST)

October 17-18, 2014

2014 International Symposium on Nano Science and Technology, (2014 ISNST) will be held at the Southern Taiwan University of Science and Technology (STUST), Tainan City, Taiwan from October 17 to 18, 2014. The scientific program will include oral and poster sessions.

Important Days:

- One-page abstract or two-page extended abstract (please indicate if oral presentation is preferred; otherwise, poster presentation will be assumed)
submission deadline : August 31, 2014 (Full paper is not required)
- Conference : October 17-18, 2014

Topics:

1. Nano Materials
2. Nano Biological Technology
3. Nano Optics and Electrics Technology
4. Nano Lithography
5. Nanoscale Physics and Theory
6. Nano Measurement and Systems
7. Other Scientific Researches Related to Material Science

Organizer: Department of Chemical and Materials Engineering, STUST

Co-Organizers/Sponsors:

1. Ministry of Education, Republic of China (Taiwan)
2. Tainan City Government
3. Researches and Services Headquarters of NCKU
4. Yunlin Chiayi and Tainan Regional Teaching Resource Center of NCKU
5. Photoelectric Promotion Committee of Academia-Industry Consortium For Southern Taiwan Science Park

Conference website:

<http://chem.stust.edu.tw/en/node/2014ISNST>

See You in Tainan City, October 17-18, 2014 !